
Bijeenkomst presentatie ideeën van Rinnooij Kan 26 september 
 
De bijeenkomst vond plaats in UNIC een VO-school in Utrecht. Gastheer was Jelmer Evers 
(die overigens geen bemoeienis heeft gehad met het opstellen van de ideeën). Er waren zo’n 
kleine 100 aanwezigen waarbij zeker 10 ambtenaren van OCW, een stevige 
vertegenwoordiging uit het Lerarenparlement, een flink aantal voormalig meewerkende 
leraren en (ex-)bestuursleden van de OC, een flink aantal vertegenwoordigers vanuit de 
vakverenigingen en leraren die voor zover ik weet geen binding met organisaties hebben.  
 
Rinnooij Kan gebruikte de bijgevoegde presentatie (zijn verhaal is terug te zien op leraar.nl). 
Ik zal ter vergadering aan de hand van ppt zijn verhaal in het kort toelichten. Hieronder de 
highlights: 
 

 Versterking van de beroepsgroep is het doel 

 Het aangrijpingspunt is ‘bekwaamheidsonderhoud’  

 Er zijn sterke vakverenigingen met een goed aanbod van scholing maar er zijn ook 
zwakke verenigingen (daarom geen prominente positie) 

 Er zijn informateurs nodig die de regie pakken op het aanbod van professionalisering 
regie zullen voeren op het aanbod (aansluitend bij de behoefte van leraren) 

 Informateurs per deelgebied/sector (voor VO aansluiten bij leergebieden, MBO groot 
vraagteken) 

 Er is tijd en geld (op basis van de cao) en toch komt scholing niet echt van de grond 

 Vanuit de inhoud worden leraren met elkaar verbonden 

 Van daaruit een doorgroei naar een beroepsorganisatie die de vertegenwoordiger 
van de leraar zou moeten worden (naar OCW en de raden). 

 Als dit allemaal geregeld is dan een verplicht register 
 
Vanuit de zaal kwamen er o.a. de volgende kritische kanttekeningen: 

 Is er wel behoefte aan 1 beroepsorganisatie 

 Waarom zit aan het eind van het traject toch het verplichte register 
 

 
Vragen: aan de Onderwijskamer 

 Wat zijn de kansen en bedreigingen voor de vakverenigingen?  

 Zien we wat in de ontwikkeling van een beroepsgroep zoals door R K voorgesteld? 
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